荃威花園八達通出入功能系統申請表

Application Form for Allway Gardens Octopus Entrance System

	申請限額及收費	Oh argaa										
	Application Quota & (onarges	1 /	7 111 1								
	申請上限 6 張 Maximum 6 Card			免費 Free								
	最多 額 外申請 2 張 Maximum extra 2 Card			申請行政費用:每張 \$50 元 (不設退還) Application administrative fee: HKD \$50 for each card (Non-Refundable)								
* E	 申請人必須為單位業主	,租客須由業主	 代為申請	「 或以書」	面授權日	申請。						
	Applicant should be the fl						tion sho	ould b	e sub	mitted	l for	
te	nants to apply for octopu 申請人姓名:	s entrance.										
	Name of applicant:									_		
	座			室								
	Block:	Floor:		Flat:								
	柳岭电台.	住宅		手提 Mobile:								
	Contact No.	Home:		IVIO	blie:							
	八達通資料(免費) Oct	opus Card Info	ormatio	n(Free o	f char	<u>ge)</u>			T		7	
1.	八達通編號								()		
	Octopus Card No.:								\]	
2.	八達通編號]	
	Octopus Card No.:								()		
3.	八達通編號									`]	
	Octopus Card No.:								()		
4.	八達通編號								,	```]	
	Octopus Card No.:								()]	
5.	八達通編號								,]	
	Octopus Card No.:								()		
6.	八達通編號								(١]	
	Octopus Card No.:								'	,		
1.	八達通編號(額外申請	每張\$50元)										
	Octopus Card No.										()
	(HK\$50 per Extra ca	rd):										
2	八達通編號(額外申請每張\$50 元)											
	Octopus Card No.	- 									()
	(HK\$50 per Extra ca	rd):									<u> </u>	,

請於下頁簽署 Please sign next page

申請細則及注意事項 Rules and Notices for Application:

申請人必須為荃威花園業主,租客須由業主代為申請或以書面授權申請(請業主填妥後頁之授權書)。

Applicant should be the flat owner of Allway Gardens. A written authorization should be submitted for tenants to apply for octopus entrance. (Please submit the authorization letter attached.)

2. 八達通如有遺失或被竊,請盡快以書面向荃威花園管業處報失。

If the card was lost or stolen, the card holder should contact the Management Office to report in writing as soon as possible.

3. 持證人必須為荃威花園業主或住戶。

The card holders must be the owners or the residents of Allway Gardens, or one who has the authorization.

4. 每戶免費申請限額為 6 張,隨後再增加或修改登記名額每張八達通需要額外支付港幣\$50 行政費,不設退還。

The initial application limit is 6 cards per household, free of charge. Afterward, each additional or replacement of Octopus card requires an extra administrative fee of HKD \$50, and the payment is non-refundable.

5. 荃威花園管業處有權拒絕不符合要求的申請。

The Management Office of Allway Gardens has the right to reject the application.

6. 荃威花園管業處保留最終決定權。

In the case of any dispute, the decision of The Management Office of Allway Gardens shall be final.

業主/授權人簽署	申請日期
Signature of Owner(s)/	
Authorized Person:	Date:

收集個人資料聲明

荃威花園管業處在處理 閣下的申請過程中所收集的個人資料,只會用於與該申請有關的用途。 根據《個人資料(私隱)條例》, 閣下有權要求查閱及改正申請表上所填報的個人資料。如 閣下 欲行使這項權利,請用書面向管業處提出。 閣下的資料將絕對保密,本處不會向任何外界機構透 露 閣下的個人資料,除非已獲 閣下同意,或按法律規定進行,或事前已通知 閣下。

Personal Information Collection Statement

The personal data collected in this application form will be used by the Management Office of Allway Gardens in activities relating to the application. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request access to, and to request correction of, your personal data in relation to your application. If you wish to exercise these rights, please write to the Management Office. Your information will be kept confidential and will not be disclosed to other parties unless agreed by your goodself or according to legal requirement or when advance notice been served to you.

授權書

致: 荃威花園管業處

本人/我們	(業主姓名)	,為荃威花園	座	樓	室
單位業主,身份證號碼		_,現授權予		(被授權丿	(姓名)
辦理八達通出入功能系統申	請。				
			(業主簽署)	
年月	日				
	Letter	of Authorizatio	on		
To the Management Office of	of Allway Garden	ns:			
I/We,		(name(s) o	f owner(s)), bein	ng the owner(s)	of
FlatFloor,	Block, A	Allway Gardens, I	HKID		,
hereby authorize		_(name of author	rized person) to r	nake the applic	ation
of the octopus entrance syste	em.				
			(Signatu	are of owner(s)	
Data					